

# 荷塘詩韻

趙少昂學生作品展覽系列一

## 胡宇基作品展

*The Poetic Spirit - The Art of Henry Wo Yue-kee*  
Chao Shao-an Student Exhibition Series 1

1.4.2007 - 24.9.2007

香港文化博物館 Hong Kong Heritage Museum



地址 香港沙田文林路一號 查詢電話 2180 8188 網址 <http://hk.heritage.museum>  
開放時間 星期一至星期六，上午十時至下午六時 星期日及公眾假期：上午十時至下午七時 星期二（公眾假期除外）休息 星期三免費入場  
成人（一九至廿四歲）：\$10 二十歲或以上團體：\$7 全日制學生、殘疾人士及 60 歲以上長者人士：\$5 四歲以下幼兒免費  
查詢詳情請電：2180 8188 A41, E42, 71A, 80M, 86, 89, 282 查詢 葵翠公共屋宇步行 5 分鐘或沙田地九龍站步行 15 分鐘均可到達  
主辦 康樂及文化事務署 協辦 香港文化博物館

Address 1 Man Luen Road, Sha Tin, Hong Kong Telephone 2180 8188 Website <http://hk.heritage.museum>  
Opening Hours Open on Mondays, Wednesdays to Saturdays 10am-6pm on Sundays and public holidays  
Closed on Tuesdays (except public holidays) Free admission on Wednesdays  
Admission rates Adult (19-24 years): \$10 Group of 20 persons or more: \$7 Full-time student, visitor with disabilities and senior citizens aged 60 or above: \$5  
Free admission for children aged below 4  
The nearest bus routes: A41, E42, 71A, 80M, 86, 89, 282  
It is a 5-minute walk from Che Kung Temple Station or a 15-minute walk from Sha Tin or Tai Wai Station  
Organized by the Leisure and Cultural Services Department In cooperation with the Hong Kong Heritage Museum